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Referat LOKALRÅDET Nors, Tved og Ø. Vandet. 

Onsdag den 7. Maj 2025 kl. 13.00 . 

Mødested: JF-Byg – Stationsvej. 

NB: Projektleder for Områdefornyelsen Rene Meldgaard deltager i mødet. 

NB: Formandsskabet for Borgerforeningen er inviteret til mødet jfr. Aftale herom. 

Afbud: Casper Søe-Larsen 

Punkt Dagsorden Referat/beslutninger 

1. 
 
 
 
 
 
 
 
 
1.a 
 

Velkomst v/formanden 
Konstituering af Bestyrelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
Forespørgsel fra I/S Ø. 
Vandet Sogns Plantage med 
henblik på overtagelse af 
Fælled i Ø. Vandet vest for 
kirken 

 
Formand: Jens Otto Nystrup 
Næstformand: Jens Fredriksen 
Sekretær: Karen Berg 
Kasserer: Inger Svane 
Medlem: Daniel Bunk 
Medlem: Leo Pedersen 
Medlem: Casper Søe-Larsen 
Konsulent: Esben Oddershede 
 
 Vi beslutter i Lokalrådet, at dette ingen interesse har og at vi 
takker nej til at få en ejendomsdom. 

2. 
 
 
 

Økonomi v/ Inger Saldo på konto er 65.598,48 kr. 
Der er sendt kontingent ud til 13 foreninger og 11 har betalt 

3. 
 
 

Forslag om evt. etablering af 
i grusbelagt sti rundt om 
regnvandsbassinet /søen ved 
Parken. Endelig beslutning.  
 

Vi beslutter at udskyde etableringen af grusbelagt sti omkring 
søen og videre ind i parken. Leo vil dog undersøger pris for det. 
Det besluttes at der evt. kan etablere en grussti fra grusvejen 
forbi toilettet til Madpakkehuset, dette kan finansernes med 
penge fra Byfornyelses puljen 
Jens Otto vil søger fonde til projektet  

4. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Status for FIF-hus og 
etablering af diverse, 
beplantninger, 
oplysningsplancher og lign. vi 
skal have 
tilvejebragt/fremstillet –til 
brug i og udenfor FIF-Huset? 
V/udvalget og os alle. 
 

Der opsættes en analog oplysnings tavle hvor det er muligt at 
komme med opslag udenfor FIF- Huset til glæde for byens 
borger. 
Det ekstra højbed som er opsat, plantes til med krydderurter 
ved lejlighed når vejret er til det 

5. 
 
 

Status for og fortsat dialog 
om Områdefornyelsen for 
Norstorvet v/alle 

 Vi vil gerne have indarbejdet en 15 km zone i området omkring 
det kommende bytorv. 
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Rene Meldgaard Nielsen fra 
Tekniske Forvaltning vil være 
til stede under dette punkt. 
 
Stillingtagen til Planskitsen 
efter de forskellige input fra 
Årsforsamlingen. 
 
Emner til fondsansøgninger.? 
Hvem gør hvad. ? 
 
Speciel drøftelse vedr. 
trafiksikring i området jfr. 
Nye penge hertil. 
 
  
 

1. Opstart på ny vejføring til børnehuset og etablering af 
14 parkeringspladser + 6 parkeringspladser langs 
købmanden. Jens Otto laver et skriv til Nors Tved 
Tidende så alle orienteres. 

2. Møde vedr. tilrettelæggelse af arbejdsgange, dette 
sortere under Rene 

3. Møde med arkitekter snarest og detail planlægge 
bytorv før sommerferien med visualisering i 3D ved  
styregruppen: Rene, Daniel, Jens F., Jens Otto, Mads og 
Casper. Dette sørger Rene for at aftale med 
arkitekterne 

6. 
 
 
 
 

Evaluering af 
Årsforsamlingsmødet den 
29. april. 
 

Et godt møde med et flot fremmøde og en stor spørgelyst. 
Samtidig blev det slået fast at Stationsvej ikke er med i 
Byfornyelsesplanen. 
Der er begrænset penge at byfornyelsen og at det derfor er et 
projekt som ikke tilgodeser alt og alles behov.  
Der er kommet flere henvendelser til Jens Otto efterfølgende  
 
 

7. Status vedr. Stiprojekt 
mellem Dalen og Kirkebyvej. 
v/Leo 
 
 

Arbejdet startes snarest 
Der afholdes et mindre indvielsesarrangement ved 
færdiggørelsen 

8. Eventuelle tiltag/ideer til 
projekter i Tved og Øster 
Vandet. v/alle 
 
  

Ikke noget nyt 

9. Status og dialog vedr. 
Skovrejsningsprojekterne. 
 
 
 

Skovrejsningen startes 1. november 
 
 
 

 
10. 
 

Status for aftalt 
mødetidspunkt med 
forvaltning/udvalgspolitikere  
vedr. byggegrunde m.v. i 
vores område og status vedr. 
VE-projekter v/ Casper Søe 
 
 
 

Tilbagemelding til udvalgspolitikkerne, som er bedt om at 
komme fysisk til stede i Nors. Det fastholder vi som ønske. 
Esben og Casper følger op på dette. 
 



- 

 
11. 
 
 

Eventuelt 
 

Vi planlægger senere et møde med NT og relevante 
repræsentanter fra Thisted Kommune med henblik på plan for 
Stationsvej og kommende busruter 
 
VE foreningen har været til møde indkaldt af Thisted Kommune. 
Der er 8 projekter tilbage og politisk er der besluttet at der er 4 
som skal realiseres, hvor over 50% af befolkningen har sagt ja 
med en stemmeprocent fra 75 til 25 %. 
De udtaget 4 projekter, arbejdes der videre med. 
En lang proces med behandling/høringer og klagemuligheder og 
der forventes at der går ca. 1 til 1,5 år før der sættes skovl i 
jorden og endnu længere tid før der kommer penge til VE 
foreningerne 
Plan om at erstatte gamle møller med nye og større møller. 
Vores VE forening er involveret i en lille del i projekt i Bjerre og 
vi er interesseret i projekt på Ballerum. 
 
 

12.  Tid og sted for næste møde Efter Styregruppens møde med arkitekterne, vil der blive 
udsendt en mødedato for næste møde i Lokalrådet 
 

 


